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Abstract (en)
[origin: CN111645706A] The invention relates to a railway carriage. The railway carriage comprising at least one underframe (16) is characterized in
that the underframe (16) delimits at least one reception space (22,23) forreceiving a ballast (14 , 15) below the frame; the reception space (22,23)
comprises a sheath (24), and the ballast (14,15) comprises a slide (28); and the sheath (24) and the slide (28) are complementary to so that the
sheath (24) is configured to receive the slide (28) of the ballast (14,15).

Abstract (fr)
Voiture de véhicule ferroviaire comprenant au moins un châssis (16), caractérisée en ce que le châssis (16) délimite, en sous-châssis, au moins un
espace (22,23) de réception d'un lest (14,15), l'espace (22,23) de réception comprenant un fourreau (24), et le lest (14,15) comportant une glissière
(28), le fourreau (24) et la glissière (28) étant complémentaires de sorte que le fourreau (24) est configuré pour recevoir la glissière (28) du lest
(14,15).
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